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Ordföranden har ordet 
 
Årets julledighet var väldigt förmånlig ur 
ledighetssynpunkt. När man i vanliga fall 
arbetar måndag till fredag 8-17 har denna 
jul givit många lediga dagar där det funnits 
tid att umgås och vila, rida mycket och ta 
sig tid för det lilla extra i stallet. Man hann 
t.o.m. bläddra en del på TV:n där det ena 
programmet efter det andra av 
årskröninkor avlöst varandra. Man 
påminns om det som varit roligt under året 
och det man nästan hunnit glömma. Med 
det är det också dags för oss själva att 
blicka tillbaka på KHSKs verksamhet 2024 
och minnas det som var, stanna upp och 
reflektera och i det föds nya drömmar inför 
framtiden. 
 
Vi klev in i året i något av en 
generationsväxling där vår tidigare 
ordförande lämnade över till mig och en ny 
styrelse tog plats. Vi insåg snabbt att så 
mycket i en förening är tyst kunskap men 
har känt oss starka i våra kompetenser 
och vår gemenskap i föreningen. Efter att 
föreningen firat 20 år under 2023 uppstod 
en period av sökande av vilka är vi i KHSK 
egentligen? Vad vill vi? Vad ska vi satsa 
på? 
Under festens år 2023 ville många vara 
med men 2024 gjorde vi liksom många 
föreningar ett tapp av medlemmar vilket vi 
ägnat mycket tankekraft åt och försökt 
finna kreativa lösningar inför framtiden.  
 
Sportsligt har KHSK fortsatt haft ett högt 
engagemang under det gångna året. Vi 
har en bredd av stoltheter där våra 

ponnylag har plöjt stora framgångar 2024 
och placerat sig fint i flera sammanhang 
och discipliner. Men vi har också haft 
representation i eliten med ekipage på SM 
där vi var en liten men engagerad skara 
som stolt hejade på. Däremellan och runt 
omkring någonstans finns vi alla i KHSK. 
Både vi som väljer att rida men glöm för 
allt i världen inte alla de krafter som 
mockar, skjutsar, hejar, bär på grejer, 
packar höpåsar, groomar och stöttar oss i 
det vi älskar mest. Ingen kan göra allt, men 
alla kan göra något. En fin grund i vår 
förening som vi i styrelsen verkligen landat 
in i våra funderingar i år. 
#TillsammansärviKHSK 
 
Det gångna året har vi försökt hålla fanan 
högt med fina tävlingar vilket är ett signum 
för KHSK. Vi har sträckt ut handen i flera 
samarbeten eftersom vi som alltid tror att 
man tillsammans är starkare. Vi 
arrangerade en dressyrcup tillsammans 
med Kongahälla RS och vi har haft ett fint 
anläggningssamarbete med Stenungsunds 
ridklubb i en tid då höga anläggningshyror 
utmanar den ekonomiska hållbarheten i 
tävlingsarrangemang. Tävlingarna är vår 
viktigaste - och i princip enda inkomst. 
Ett viktigt samarbete i tävlingarna och 
ekonomin har varit våra 
sponsorsamarbeten - något som bidragit 
till vårt mycket fina ekonomiska resultat.  
 
Dessa pengar vi samlat som vi nu under 
2025 kommer återinvestera i föreningen - 
och vi hoppas att just du vill vara med! Vi 
har lanserat ett fullspäckat schema inför 
2025 där hästvälfärd, träningar och event 
av hög kvalitet står högt på agendan. 
Dessutom har vi utvecklat möjligheterna 
för fler att vara med genom nya 
medlemsformer såsom familjemedlemskap 
och stödmedlemskap. 
 
Vi är så laddade inför 2025! Välkommen 
att hänga med oss! 
/Jennie 

 



 

 
 

 
 

 
STATISTIK  

Under året har klubben haft 69 
licensierade  ryttare, och totalt 102 
medlemmar. 
 
 
VANDRINGSPRIS  

Vandringspriset för Kungälvs 
Hästsportklubbs  mest framgångsrika 
ryttare i hoppning under  2024 tilldelas 
Alexandra Elfström 290 starter 494 
poäng 

I dressyr tilldelas vandringspriset för 
mest  framgångsrika ryttare 2024 i 
Kungälvs Hästsportklubb Ingrid 
Albinsson med  97 poäng på 22 
starter.   

 

 

 

 

 

 

 

ÅRETS FUNKTIONÄR  

Utmärkelsen Årets funktionär 2024 tilldelas  
Sofia Lundquist för sitt fantastiska 
engagemang inför och under våra 
dressyrtävlingar där hon tålmodigt 
tillbringat hela dagarna utan paus i 
speakerbåset och hållit fantastisk ordning 
med multitasking på högsta nivå med 
tävlande ekipage och resultat på dubbla 
banor. 

 

 

EKELUNDS PRIS 

Ekelunds pris för mest framgångsrika 
dressyrryttare på ponny tilldelas 2024 
Annie Boskic. 

Ekelunds pris för mest framgångsrika 
unga (upp till 21 år) dressyrryttare på 
häst tilldelas 2024 Ingrid Albinsson.  

 

STYRELSEN OCH 
STYRELSEARBETE  
 
Under 2024 har följande personer 
ingått i  styrelsen:   
Jennie Arpfjord, ordförande  
Erika Rask, vice ordförande  
Karin Eriksson, sekreterare  
Marie Samuelsson, kassör 
Linda Holm, ledamot 
Karolina Lundberg, suppleant 
Lovisa Löfstrand, US-representant   

Styrelsen har under året haft 9 
protokollförda möten, men även en heldag 
med föreningsutveckling i SISUs regi på 
Marstrands Havshotell. Styrelsen har en 
samordnande funktion i klubben och har 
representanter från både 
ungdomssektionen och tävlingskommittén 
(hoppning + dressyr) som rapporterar vad 
som är på gång för sina grupper.  
Styrelsen sätter också budgeten för hela 
klubbens verksamhet och ser över hur 
klubben kan bidra med kunskap, sponsring 
eller annat till de olika aktiviteterna.  

VALBEREDNING  
Ann-Sofi Jönsson 
(ordförande/sammankallande) 
Anette Stringer 
Anton Rask 

REVISORER 
Malin Karlsson 
vakant 
 

 



 

 

VÄSENTLIGA HÄNDELSER UNDER 
ÅRET 

Årsmötet 2024 ägde rum 4 februari 
på Club Evergreen i Kungälv. Efter 
sedvanliga årsmötesförhandlingar, 
avtackningar och prisutdelningar 
intogs en god middag. Särskilt 
uppmärksammade och tackade vi 
Jenny Norén som efter många år som 
mycket aktiv i klubben nu avslutade 
sitt arbete i styrelsen.  

Ryttarfesten 2 november 
För att fira årets framgångar anordnade vi 
en ryttarfest den 2 november. Vi var 
närmare 30 festsugna som blev bjudna på 
hamburgare och efterrättsbuffé. 2025 
hoppas vi på en riktig ryttargala. 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
Miljöträning 
9 november ordnade klubben miljöträning  
med bruksdomare Helena Granholm i Stall  
Ws ridhus i Romelanda. Det gick bra att  
träna både avsuttet och uppsuttet. 
Hästarna fick många olika “hinder” att titta 
på och  
vänja sig vid. Både hästar och ägare hade  
en rolig och lärorik träning.  

 
 
 
 
 
 

Supertorsdag på Åby travbana 
21 november samlades några av klubbens 
medlemmar för Supertorsdag på Åby 
travbana, vi åt buffé, umgicks och spelade 
lite på hästarna. Det blev en trevlig kväll 
där vi 
lärde 
känna 
varandra i 
klubben 
lite mer.  

 

 
 

 



 

 
 

 
 

 
 

 

TÄVLINGSKOMMITTÈN  
 
Medlemmar i Tävlingskommittén 2024 var: 
 
Hoppinriktning 
Linda Holm (sammankallande) 
Karolina Lundberg  
Anneli Johansson  
Rebecca Larsson vt24 
 
Dressyrinriktning  
Anna Karlsson  
Sofia Lundqvist 
Jennie Arpfjord 
 
År 2024 prövade vi att arbeta utifrån en 
tävlingskommitté där vi inom den haft två 
grenspecifika kommittéer, hoppkommittén  
och dressyrkommittéen. Syftet med 
samarbetet är att kunna hjälpa varandra och 
kunna nyttja de kompetenser och egen- 
skaper vi har i ett vidare syfte. Ett ytterligare 
syfte är att främja samarbete och jämlikhet 
mellan grenar. 
 
Kommittén har i sin helhet träffats vid två 
tillfällen. 
 
Hoppkommittén 
 
Hoppkommittén 2024 har bestått av 
Linda Holm (sammankallande) 
Karoline Lundberg 
Anneli Johansson  
Rebecca Larsson vt24 
 
Året började med en helt ny konstellation i 
hoppkommittén, Rebecca Larsson var den 
enda som var kvar från tidigare år men valde  
tyvärr att avgå under året.  
 
Under 2024 valde vi att fokusera på 
kärnverksamheten för att bli varma i kläderna. 

Det innebar att vi koncentrerade oss på att 
delta i årets cuper i så stor utsträckning som   
 
   

2024 tog vi fram en snygg lagväst i samarbete 
med vår fantastiska sponsor Naturnära i Tuve 
till årets lagryttare.   

Under våren deltog vi med två lag i 
Bohuscupen ponny. Så bra kämpat av 
alla våra ekipage och med fantastisk 
lagkänsla och en hejarklack av rang. Vi 
hade tre gemensamma träningar för 
Frida Johannesson och en avsutten 
lagpepp hemma hos fam Holm. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
 

 
 
 

 
 
Under hösten deltog vi med ett lag i Div 2 
hoppning ponny. I laget red Moa Stringer, 
Nella Andersson, Tuva Winberg och Linnea 
Nordeke.  
Vi hade tre lagträningar under hösten för 
Caroline Johansson både på stall Huke och 
hos Caroline i Kungsbacka. Träningarna var 

öppen för alla så några ytterligare 
ponnyekipage var också med.  
 
 

 
Resultatmässigt gick det helt fantastiskt där vi 
vann omgång nr 2 i Strömstad och slutade på 

2a plats totalt.  
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 



 

 
 
Inför 2025 hoppas vi på att tillräckligt många 
av hästryttarna även vill vara med och rida i 
lag och visa upp vår fantastiska gemenskap. 
 
DM Hoppning  
Vi har deltagit individuellt i DM häst st genom 
Anton Rask som placerade sig på 2a plats 
bland juniorerna.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

På ponnysidan representerades vi av ett  
lag bestående av Nella Andersson, Tuva  
Winberg och Moa Stringer som placerade  
sig på en 4e plats i lag samt en individuell  
5e placering för Tuva Winberg. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Våra hopptävlingar  
 
Majhoppet arrangerades i 4 dagar i juni  
på Åbytravet i år. Vi valde att ge plats för även 
ponnyer detta år för att bereda plats för fler av 
klubbens ryttare. Vi hade alla typer av väder 
från storm till ösregn. Stor eloge till alla 
funktionärer som gjorde det möjligt och 
härdade ut när hindren föll som plock i pinn 
och pappren regnade bort.  
 
Vi hade 13 klubbekipage anmälda med flera 
fina resultat bland annat Tuva Lindeberg och  
Anton Rask som blev 2a och 3a i 1,10.   
Bästa placerade klubbekipage på häst var 
Alexandra Elfström med Katarina med en vinst 
i 1,25. 

 

 



 

 
 
 
Vi hade även fina placeringar på ponnysidan 
med vinst för bland annat Nella Andersson, 
Lovelia Kullberg och Natalie Möller. 
 
Under hösten anordnade vi finalen i Div 2 
ponny i samarbete med Stenungsunds 
ridklubb. Ett samarbete som vi hoppas 
kommer utvecklas ytterligare under 2025. 
 
Vi deltog med 12 stycken klubbekipage  
Förutom att det gick förträffligt för vårt lag som 
vi rapporterat ovan så hade vi fina individuella 
prestationer från blanda annat  
LE - Ellie Ranås Vinst, Annie Boskic 2a 
placerad, Evelina Odhner 4e placerad  
LD - Klara Petterson Vinst  
LC - Nella Andersson 2a placerad, Tuva 
Winberg 4e placerad  
LC+ Nella Andersson 3e placerad, Linnea 
Nordeke 3e placerad, Natalie Möller 3e 
placerad    

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Under året har vi haft flera fina prestationer av 
våra medlemmar. Den högst rankade ryttaren 
var Alexandra Elfström med 290 starter och 
494 poäng. Följt av Tuva Lindeberg, Moa 
Stringer, Annika Stahre och Tilda Flodin 
(ranking är från 13 år). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Klubben representerades av Alexandra 
Elfström, Tuva Lindeberg och Moa Stringer på 
Jönköping Horse Show. 
 
 
  
 
 

 

 
Under årets tävlingar har vi haft fantastisk  
stöttning av banbyggaren Caroline Johansson,  
överdomare Gunilla Adolfsson och domare  
Lena Wetterling. Ett extra tack riktas till dem  
för stöttandet av en ny tävlingsorganisation.   

 

 



 

      
 
 
 
 

 
Dressyrkommittén:  
  
 
Dressyrkommittén 2024 har bestått av: 
Anna Karlsson (Sammankallande) 
Sofia Lundqvist 
Jennie Arpfjord 
Camilla Billö (avgick sommaren 2024)             
 
Dressyrkommitténs arbete består i att        
arrangera dressyraktiviteter och  
dressyrtävlingar. Under året har  
kommittéen setts vid sju protokollförda  
möten.  
 
Vi har under 2024 valt att inte arrangera  
några öppna träningsaktiviteter i dressyr  
då vi upplevt att det saknats underlag  
för detta. Däremot inleddes ett sponsrat  
samarbete med Karin Liberg, en av 
klubbens licensierade dressyrtränare.  
Karin erbjöd klubbens ponnylag i  
dressyr att träna sex gånger till 50%  
rabatt för henne. Detta erbjudande  
nyttjades av sex ekipage vid två tillfällen.  
Resterande värde lottas ut våren 2025.  
Sektionen var huvudansvarig för  
cavalettiträning för Erika Jansson på  
Ekelunds gård i april månad. Där red  
15 ekipage, men på hösten var intresset  
så lågt att vi tvingades avboka. 
 
Klubben anordnade en pay n ride på 
 Ale-Jennylund i mars månad där vi återigen  
erbjöd konceptet med valfritt program  
LC-Intermediaire I. Detta var som brukligt  
populärt och en full tävlingsdag om 40 startande 
ekipage. 
 
 

 

 



 

 

 
 
 
 
 
 

I maj månad anordnade vi en endags  
utomhustävling i dressyr på Ale-Jennylund  
där vi hade tävlingar för både ponny och häst.  
Hela 98 ekipage kom till start och klasser  
mellan LC-MSV:A1. En nyhet vi provade var 
FEI Kür (J) där ekipagen rider till musik. De  
tekniska förhållandena för musiken var något  
utmanande men en spännande lärdom. 
Tillsammans med Kongahälla Ryttarsällskap  
anordnade vi Kungälvscupen. En intern  
tävlingsform där ekipage erbjöds att starta på  
vår tävling på lördagen och sedan starta  
samma klass på söndagen på Kongahälla RS  
och det sammanlagda resultatet tävlade i  
Kungälvscupen. Tack vare ett fint arbete med  
sponsorer kunde vi erbjuda fina priser i  
samtliga klasser över hela helgen. 
 
Under hösten arrangerade klubben div 4 final i  
ponnydressyr i samarbete med Stenungsunds RK.  
Sextio ekipage startade för dagen och sju lag  
gjorde upp om segern där vårt hemmalag vann  
både omgången med också cupen totalt! I div 4  
Bohuscupen red Alma Löfstrand, Clara Holm,  
Klara Pettersson, Tuva Winberg och Moa Almerud. 
 

 
 
 

 



 

 

 
 
 

 
Klubben representerades på Lag DM i  
dressyr som reds i MSV B:5. Förutom KHSK  
startade Spekeröds RF med ett lag där  
Kungälv tog hem segern. I laget red Ingrid  
Albinsson, Charam, Sofie Csongradi,  
Forastera och Jennie Arpfjord, Strathconon. 
 
Klubben hade två representanter vid 
junior-SM i dressyr på Grevagården i maj 
månad. Där red Sofie Csongradi på Forastera 
och slutade på 15:e plats efter tre rundor. 
Ingrid Albinsson startade på Charam men blev  
tyvärr utblåst i finalen. 
 
Ingrid var annars den ryttare som 2024 
toppade rankingen. Hon samlade ihop 90 
poäng på 17 starter på sin häst Charam. Bästa 
senior var Charlotte Berggren på Ringbos Miss 
Do it Blue som red ihop 43 poäng och var den 
som också startade högsta klass, FEI Grand 
Prix. Bästa ponnyryttare för året var Annie 
Boskic med Aircraft. Aircraft som under 
säsongen hann bli hela 25 år. Vilken hjälte! 
 
39 ekipage startade 232 gånger 2024 för 
KHSK:s räkning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 



 

 

 

 
Ungdomssektionen:  
 
Ungdomssektionen är till för alla medlemmar 
under 26 år.  
 
2024 har ungdomssektionens styrelse bestått 
av :  
Lovisa Löfstrand, ordförande  
Ingrid Albinsson, vice ordförande och 
medieansvarig 
Anton Rask, ekonomiansvarig  
Della Hägg, sekreterare  
Tilda Hermansson, medieansvarig 
 
US-styrelsen kommer att förändras lite inför 
2025, om ni är under 26 år och är 
intresserade av att vara med så är ni varmt 
välkomna att höra av er! Ju fler desto bättre. 
 
Under 2024 har US-styrelsen haft möten med 
fokus på att planera så många aktiviteter som 
möjligt till alla i US.  
 
I april startades det upp en 
newbodyförsäljning med förhoppningen att 
kunna åka till Falsterbo för pengarna. Många 
flitiga medlemmar var med och sålde vilket 
gjorde att pengarna räckte till det och ännu 
mer. I Juli var det dags för årets höjdpunkt, 
Falsterbo horse show! De som hade hjälpt till 
med försäljningen fick subventionerad biljett 
som tack. 
 
 
 
 

 

 

 

 

I maj planerades det för ett US-årsmöte där vi 
skulle gå igenom årets planer samt förslag på 
aktiviteter från alla medlemmar, och även 
lekar och tävlingar för att lära känna varandra. 
Det var tyvärr inte så många som kunde delta 
så detta blev inte av men det är något vi 
verkligen hoppas kunna anordna 2025! 
 
I september erbjöds det att få åka till familjen 
Petersson och galoppera på deras stora 
härliga fält, men väder och kort varsel gjorde 
att inte så många kunde vara med. Dock red 
några av våra medlemmar tillsammans där 
ändå.  

 
I oktober anordnade vi en digital 
utklädnadstävling inför halloween. Vi fick flera 
fina bidrag, och de två bästa fick priser hem 
till sig! Här är de fina första- och 
andrapristagarna.  
 
 

 

 

 

  

 

 

 



 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

I november var ett gäng på clinic för Jens 
Fredricson, något som även där blev 
subventionerat till alla under 26 år för 
pengarna från försäljningen! Det var en 
intressant clinic där Jens pratade om 
samspelet med hästen, att gå tillbaka till 
grunderna eftersom det är där det viktiga sitter 
och att hästens prestation är resultatet av ditt  
arbete. Man fick också med sig ett lite 
annorlunda sätt att räkna galoppsprång, på 
Jens sätt;) 

 
I november anordnade vi även en 
inomhusterrängträning för Jenny Strømer i 
Säve. Det var många riktigt duktiga ekipage 
som deltog och många stannade kvar efter för 

att kolla på varandra vilket var kul! Med 
pengarna från newbodyförsäljningen kunde 
US subventionera manegeavgiften samt att 
Cederleüfs och Svenheimers sponsrade med 
fika!  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

I december hade US sin årliga julkväll med 
den traditionella pepparkakshus-tävlingen, 
men även tävlingar som hästrelaterad 
frågesport och gissa priset. Det visades ett 
stort engagemang från de deltagande och alla 
samarbetade väldigt bra vilket var superroligt 
att se!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 
Året avslutades för några av medlemmarna 
med en hoppträning för vår duktiga tränare 
Frida Johannesson! 

Tusen tack till alla som varit med på aktiviteter 
i år, utan er, inget US. Vi har redan börjat 
planera inför 2025 och hoppas på ännu fler 
aktiviteter tillsammans då. För att alla roliga 
aktiviteter ska vara möjliga behöver så många 
som möjligt hjälpa till vid eventuella 
försäljningar, så det är ni varmt välkomna att 
fortsätta med i 2025! 
Vi vill att ni ska ha det så roligt som möjligt 
som en del av KHSK så om ni har förslag på 
något ni vill hitta på är det bara att skriva till 
oss i DM på våran Instagram @khsk_us . 
Gott nytt år!! 

 
 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styrelsen vill passa på att tacka alla medlemmar 
och sponsorer för ännu ett fint hästår. Vi hoppas 

att ni vill fortsätta vara med vår klubb in i ett 
händelserikt 2025! 

   

    

#tillsammansärvikhsk 

 
 

 

 



 

 
 
 
 
 

 
Följ Kungälvs Hästsportklubb i vardagen!  

Kungälvs Hästsportklubb på Facebook, klicka här  

Kungälvs Hästsportklubbs US-grupp på Facebook, klicka här  

Kungälvs Hästsporklubb på Instagram, klicka här  

Webbplats: www.khsk.se  

E-post info@khsk.se 
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